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هفته نامه

اتفاق هفته
کارلوس کى روش همزمان بــا صعود قاطعانه 
تیم ملى به جام جهانــى، آرزوى بزرگ خود براى 
فوتبال ایران را تحقق بخشــید. او با پیگیرى ها و 
سماجت هاى مخصوص به خود توانست ساختمانى 
را به عنوان مرکز آماده سازى تیم هاى ملى فوتبال 
در اختیار بگیرد. پیرمرد محبوب پرتغالى که این 
روزها از شادترین مربیان دنیاست، در این ساختمان 
بهترین امکانات را براى همــه رده هاى تیم هاى 
ملى فوتبال و کادر فنى آنها در نظر گرفته تا از این 
پس فوتبال ملى ایران روى نوار نظم و دیسیپلین 
منحصربه فرد کى روش گام بردارد. تأســیس این 
ساختمان دستاورد بزرگ کى روش در فوتبال ایران 

خواهد بود.

لایک هفته
کیمیــا علیــزاده دختر 
تاریخ ساز تکواندوى ایران 
در آستانه افتخارى بزرگ 
قرار گرفته است. مسابقات 
تکواندوى قهرمانى جهان از 
شنبه هفته آینده در کره جنوبى 
آغاز مى شــود و ایران نیز با نمایندگان پرتعداد در 
بخش مــردان و زنان وارد این رقابت ها مى شــود. 
با تصمیم فدراســیون جهانى در مراسم افتتاحیه 
این رقابت ها کیمیا علیزاده به عنوان پرچمدار این 
نهاد، پرچم جهانى تکواندو را همزمان با رونمایى از 
لوگوى جدید WTF حمل مى کند. علیزاده در این 
مراسم لباس مخصوص فدراسیون جهانى تکواندو 
را با لوگوى جدید به تن خواهد داشــت. این اتفاق 
نشانگر اهمیت مدال برنزى است که  سال گذشته 
علیزاده به عنوان اولین دختر محجبه در این رشته 

در رقابت هاى المپیک 2016 کسب کرد.

چهره هفته
کریستین رونالدو با وجود افتخارات و جام هایى که 
در سال گذشته براى رئال به دست آورده، تصمیم به 
ترك این تیم گرفته است. رونالدو به نزدیکانش گفته؛ 
جدایى اش از رئال قطعى است و مى خواهد فوتبالش 
را در کشــور دیگرى ادامه دهد. ســتاره پرتغالى از 
اتهامات مالیاتى  که به او نســبت داده شده، شاکى 
است. با نظر دادستانى شــهر مادرید رونالدو اتهام 
بزرگى به نام فرار مالیاتى دارد و حتى ممکن اســت 
حکم صادره براى او رفتن به زندان باشــد. رونالدو 
معتقد اســت؛ این اتهام، ضربه بزرگى به اعتبار او در 
دنیا زده و باشــگاه رئال هم در این موضوع حمایتى 

از او نکرده است.

طنز هفته
اختلافات کیانوش رستمى با 
کادر فنى تیم ملى باعث شد 
او قبل از المپیک بدون مربى 
تمرین کند. کسب مدال طلا 
در المپیک بدون شرکت در 
تمرینات تیم ملى باعث شــد 
رستمى بیشــتر از قبل روى خواسته 
خود مبنى بر تمرین به صورت انفرادى پافشارى کند. 
این اصرار رستمى باعث شد سجاد انوشیروانى هم از 
کنار نام او عبور کند و او را جزو وزنه برداران ملى پوش 
قرار ندهد. اما فدراسیون برخلاف کادر فنى، با سلام و 
صلوات کیانوش را برگرداند و حاضر به قبول شرط 
او براى تمرینات انفرادى شد. این اهمال فدراسیون 
باعث شد این بار انوشــیروانى از تیم ملى قهر کند،  
آن هم در اعتراض به قبول شــرط کیانوش از طرف 

فدراسیون!

ورزش جهان

احتمال اثبات تخلفات کریس رونالدو| مونیکا 
گومس فرر، قاضى دادگاه منطقه پوسوئلوى مادرید 
که مسئولیت رسیدگى به پرونده کلاهبردارى مالیاتى 
14,7 میلیون یورویى کریســتیانو رونالدو را برعهده 
دارد، با تأیید شکایت دادستانى مادرید علیه این بازیکن 
پرتغالى براساس گزارش هاى دریافتى از اداره مالیات 
اسپانیا، از احتمال اثبات تخلفات او خبر داد. او رسما 
اعلام کرد:   «آمار و ارقام  و اطلاعاتى که موجود است، 
نشان مى دهد طبق بند 305 قوانین جزایى، احتمال 

وقوع جرم توسط او خیلى زیاد است.»
تبرئه منچســتریونایتد از تخلف در انتقال 
پوگبا|  فیفا باشگاه منچستریونایتد را از هر گونه عمل 
غیرقانونى درمورد انتقال پل پوگبا به این تیم تبرئه کرد. 
پیش از این اســنادى مبنى بر روند غیرقانونى انتقال 
این ستاره فرانسوى از یوونتوس به منچستریونایتد 
در تابستان گذشته منتشر شده و قرار بود فیفا به این 

پرونده ورود کند.
پیرزن 91 ســاله، پیرترین ژیمناست فعال 
جهان| یوهانا کاس 91 ســاله، پیرترین ژیمناست 
جهان است که همچنان مى تواند حرکات ژیمناستیک 
را به درســتى اجرا کند. نام این ژیمناست در کتاب 
گینس ثبت شــده اســت. یوهانا کاس، از نوجوانى 
فعالیت حرفه اى خود را در رشــته ژیمناستیک آغاز 
کرده است. او اخیرا در برلین حرکات ژیمناستیک به 
نمایش گذاشت و مورد تحسین قرار گرفت. نام او در 
87 سالگى هم به عنوان پیرترین ژیمناست جهان در 

کتاب گینس ثبت شده بود.
کونته هفتمین مربى گران دنیا|  با توافق رسمى 
صورت گرفته بین آنتونیو کونته با سران باشگاه چلسى،  
شــایعات درباره احتمال جدایى این مربى از چلسى 
به پایان رســید. قرارداد جدید بین چلسى و کونته تا  
سال 2021 خواهد بود و سرمربى ایتالیایى حقوقى 
معادل 9,5 میلیون پوند در  سال دریافت خواهد کرد و 
بدین ترتیب تبدیل به هفتمین سرمربى گران قیمت 

دنیاى فوتبال خواهد شد .

شهروند| شــاید تا یکى، دو  ســال قبل خیلى از 
علاقه مندان به ورزش نام رشــته اى به نام MMA را 
نشنیده بودند، اما حالا اتفاقاتى رخ داده که ملى پوشان 
رشته هاى رزمى، قید قهرمانى را زده و براى رشته اى که 
در ایران فعالیت قانونى ندارد، به خارج از کشور مى روند. 
حضور موفق امیر على اکبرى در مسابقاتى با نام مبارزه 
در قفس و بازتاب گســترده اى که در سطح رسانه ها 
داشت، باعث شــده تا خیلى از ورزشکاران رشته هاى 
 MMA رزمى هوایى شــده و مســیر خود را به سوى

تغییر دهند. 
MMA کشتى گیر محروم، آغازگر

بعد از این که امیر على اکبرى به خاطر استفاده از مواد 
نیروزا براى همیشه از حضور در میادین کشتى محروم 
شد، تصمیم گرفت ورزش را کنار نگذاشته و این بار در 
رشته MMA شــانس خود را امتحان کند. این رشته 
رزمى که با کمترین محدودیت در ضربات انجام مى شود 
و به همین دلیل از خشونت بالایى برخوردار است، در 
ایران فعالیت رسمى ندارد، اگرچه در برخى از باشگاه ها 
تمرینات آن حتى قبل از حضور على اکبرى هم دنبال 
مى شد. به هرحال موفقیت قهرمان سابق کشتى جهان 
در مبارزه در قفس و درآمد بالایــى که از قهرمانى در 
مسابقات ژاپن کسب کرد، بازتاب گسترده اى داشت و 

رشته MMA را به مردم ایران شناساند.
کوچ قهرمانان به قفس

 MMA موفقیت یک ایرانى در سطح بالاى مسابقات
و درآمد خوبى که على اکبــرى در کوتاه مدت از مبارزه 
در قفس کســب کرد، خیلى از ورزشــکاران را به این 
فکر انداخت که به جاى تلاش در اردوى تیم هاى ملى 
با امکانات نه چندان مطلوب و درآمد پایین، به ســوى 
MMA رفته و درآمد بیشترى کسب کنند. در همین 
راستا، از چند ماه قبل شنیدیم جواد محجوب، جودوکار 
المپیکى ایران که جایگاه خوبى هم در رنکینگ جهانى 
دارد، تصمیم گرفته قید جودو را زده و به مبارزه در قفس 
روى بیاورد. محمدجواد کاویان پى، بازیکن سابق تیم 
ووشــوى فولاد ماهان یکى دیگر از افرادى بود که وارد 
رشته MMA شــده و حتى با یک تیم روسى قرارداد 
همکارى امضا کرده است. از گوشه و کنار خبر مى رسد 
روند پیوســتن قهرمانان به رشــته MMA ادامه دار 
خواهد بود و شاید در ماه هاى آینده نام هاى بزرگترى به 

فکر ورود به مبارزات سخت این رشته بیفتند. 
فعالیت    غیرقانونى

جالب اســت بدانید اجازه برگزارى هیچ مســابقه 
رسمى در رشــته MMA در ایران داده نشده و چنین 
مجوزى هم وجود ندارد. فعالیت ورزشکاران این رشته 

در ایران غیرقانونى است و مســئولان ورزش به دلیل 
خشونت زیاد حاضر نیستند این رشته که ترکیبى از 
ورزش هاى رزمى است را به عنوان زیرمجموعه یکى از 
فدراسیون ها بپذیرند.  سال گذشته بود که حضور چند 
دختر نوجوان در مســابقات این رشته در ارمنستان و 
انتشار فیلم مبارزه آنها بازتاب منفى  در جامعه داشت 
و این موضوع نشــان داد که هنوز روحیه مردم ایران با 
این رشته سازگار نیست. باید دید در ادامه گستردگى 
این رشــته در دنیا و کوچ قهرمانان ایران به کشورهاى 
خارجى باعث مى شــود تا مسئولان تصمیم جدیدى 

دراین باره بگیرند یا خیر. 
 MMA على اکبرى: به هدفم در شناساندن

 به ایرانى ها رسیدم
امیر على اکبرى، قهرمان ســابق کشــتى و فعلى 
MMA که به نظر باعث شناساندن بیشتر این رشته 
به ایرانى ها شده، درباره علاقه قهرمانان ورزش به حضور 
در مسابقات MMA به «شهروند» مى گوید: «من از 
این موضوع خیلى خوشــحالم که نفرات دیگرى هم 
اخیرا به سوى این رشته جذب شده اند، اما باید بدانند که 
MMA سختى هاى خودش را دارد و این طور نیست 
که هر کسى گفت من فایتر هستم، بتواند در این رشته 
موفق باشد و درآمدزایى کند. هر کسى که تصمیم به 

حضور در MMA  مى گیرد،  باید سختى بکشد، تمرین 
کند،  مبــارزات را با جان و دل انجــام دهد تا بتواند به 

موفقیت برسد.»
وى درباره این که موفقیتش در MMA باعث ایجاد 
انگیزه در سایر ورزشکاران هم شده، مى افزاید: «از این 
اتفاق خوشحالم. البته تا به حال نام چند نفر رسانه اى 
شده و همه خبر دارند، اما این طور که من مى دانم خیلى 
از ورزشکاران دیگر تصمیم گرفتند وارد MMA شوند. 
آنها تمرینات خود را پیگیرى مى کنند و به نظر مى رسد 
این رشته کاملا در ایران شناخته شده است. این یکى از 
اهداف من بود که بتوانم با حضورم در مسابقات سطح 
بالا، این رشته را براى مردم جا بیندازم که خدا را شکر 
تا حدودى به هدفم رســیدم و امیدوارم تا از این پس 
علاقه مندان به MMA بیشتر شــده و مردم نیز آن را 

قبول کنند.»
على اکبرى در پایان درباره احتمال فعالیت قانونى این 
رشته در ایران خاطرنشان مى کند: «این رشته فعلا در 
ایران غیرقانونى است و رسمى نیست. با این حال باید 
بگویم که MMA روند صعــودى را در ورزش دنیا در 
پیش گرفته و مى توان گفت یکــى از پرطرفدارترین 
ورزش هاى فعلى دنیا محســوب مى شــود. مطمئن 
باشــید که اگر همین طور پیش برویم، این رشته در 
ایران شناخته شده تر مى شود و ثبت هم خواهد شد. اگر 
برخى رایزنى ها نیز به خوبى انجام شود، اتفاقات خوبى 
رخ مى دهد،  اگرچه قانونى شدن MMA در ایران کمى 

سخت و زمان بر است.»
زنگ خطر براى ورزش ایران

با توجه به این که رشــته MMA در ایران فعالیت 
قانونى ندارد، ورود ورزشــکاران ملى پــوش ایرانى از 
رشته هاى مختلف به این رشته مى تواند زنگ خطرى 
براى ورزش ایران باشــد. همین حــالا مى توان جواد 
محجوب را به عنوان یک نمونــه بارز مثال زد که بعد از 
سال ها تلاش و ســرمایه گذارى مسئولان فدراسیون 
جودو به ســطح اول دنیا رســیده بود، امــا به خاطر 
انگیزه هاى مالى تلاش هاى خود در این رشته را نادیده 
گرفت و براى حرفه اى شــدن در MMA راهى تایلند 
شد. از سویى، به نظر مى رســد انگیزه هاى مالى براى 
ورزشکارانى که درحال حاضر به سوى MMA سوق 
پیدا مى کنند، حرف اول را مى زند اما باید در یاد داشته 
باشند که به دست آوردن جایزه و قهرمانى خیلى هم 
ساده نیست. امیر على اکبرى با توجه به استعداد خاصى 
که داشت و توانایى بالاى خود خیلى زود پله هاى ترقى 
را در MMA  طى کرد اما جایگاه او نباید براى سایرین 
فریب دهنده باشد. به هرحال به نظر مى رسد مسئولان 
ورزش هر چه سریع تر باید فکرى به حال از دست رفتن 
سرمایه ورزش ایران کنند یا راهى براى فعالیت قانونى 
MMA در ایران در نظر بگیرند که ورزشکاران مجبور 

به ک وچ به کشورهاى خارجى نشوند. 

شــهروند| به نفت تهران مى تــوان لقب 
آواره ترین تیم لیگ برتر را داد. باشــگاهى که 
کمتر از یک ماه دیگر باید در بازى ســوپرجام 
فوتبــال ایران به مصاف پرســپولیس برود؛ اما 
مدت هاست رنگ آرامش و ثبات را به روى خود 
ندیده و مدام شــاهد رخ دادن اتفاقات عجیب و 
غریب در این باشگاه هستیم. در شرایط کنونى 
کــه لیگ برتر نزدیــک بــه 35 روز دیگر آغاز 
مى شــود،  تکلیف هیچ چیزى در باشگاه نفت 
تهران روشن نشده اســت؛ از مالکیت گرفته تا 

کادر فنى و لیست بازیکنان فصل آینده!
بحران نقل و انتقالاتى

به دنبال بلاتکلیفى هاى باشگاه نفت تهران،  
در فصــل نقل و انتقالات بســیارى از بازیکنان 
این تیم با اســتناد به عدم تســویه حســاب 
صورت گرفتــه، بــا مراجعه به ســازمان لیگ 
برتر قــرارداد خود را با نفت تهــران یک طرفه 

فســخ کردند و بســیارى از آنها بــه تیم هاى 
دیگر پیوســتند. هر چند نفتى هــا در مکاتبه 
با ســازمان لیگ رسما به این فســخ قرارداد ها 
اعتــراض کرده انــد و بــه دنبال برخــورد با 
بازیکنان و بازگرداندن بعضى از آنها هســتند 
اما جدا شــدن ســتاره هاى تیم ازجمله ایمان 
مبعلى،  عباس بوعذار و سجاد شهباززاده فقط 
یکى از مشــکلات نقل و انتقالاتى باشگاه است. 
در حــال حاضر اکثر تیم ها،  لیســت فصل بعد 
خود را بســته اند و تمرینات آماده سازى را هم 
شروع کرده اند؛ اما اوضاع نفت تهران به قدرى 
بحرانى اســت که هر بازیکنى حاضر نمى شود 
با آنها قرارداد ببندد. درواقع به نظر مى رســد 
بازیکنانى که بیــرون مانده اند درنهایت به این 

تیم ملحق خواهند شــد. گفتنى است مذاکره 
با چند بازیکن فصل قبل بــراى ماندن در این 
تیم هم در دستور کار سرپرست کنونى باشگاه 

قرار دارد.
تکلیف مالکیت هنوز روشن نشده است

با وجــود این، چنــد هفته قبل مســئولان 
سازمان لیگ برتر در نامه  اى رسمى به مدیران 
باشــگاه تأکید کردند که اگــر در یک فرصت 
یک ماهــه تکلیف مالکیــت و بدهى هاى مالى 
باشگاه ها را روشن نکنند یک تیم دیگر به جاى 
نفت به AFC براى شــرکت در لیگ قهرمانان 
آسیا معرفى خواهد شــد. بعد از این اتفاق بود 
که مذاکرات با شــرکت ملى نفت براى تعیین 
تکلیف نهایى مالکیت باشــگاه از ســر گرفته 

شــد. در روزهاى ابتدایى این خبر اعلام شــد 
که شرکت نفت اعلام آمادگى کرده این انتقال 
مالکیت را به صورت رسمى انجام بدهد که این 

اتفاق تا به امروز رخ نداده است. 
تنها تیم بدون سرمربى

مدیران باشــگاه نفــت تهران در جلســه  با 
مدیران ســازمان لیگ اعلام کرده اند در لیگ 
برتر و لیگ قهرمانان آســیا شــرکت خواهند 
داشت و به هیچ عنوان حاضر نیستند از رقابت 
کنار بکشند. منتها نکته جالب توجه اینجاست 
که نفت تهران تنها باشــگاه لیگ برترى است 
که علاوه بر بلاتکلیفى هاى مدیریتى، مالکیتى 
و نقل و انتقالاتى ، حتى نتوانسته سرمربى خود 
را هم انتخــاب کند. وضع بحرانــى نفت عملا 
شــرایطى را به وجود آورد که هیچ کدام از این 
مربیان حداقل تا به امروز بــراى کار کردن در 

این تیم به توافق با مدیران باشگاه نرسند.

نماینده آسیایى از همه رقبا عقب افتاد

نفت تهران، بلاتکلیف ترین تیم ایران

MMA گزارش «شهروند» از روى آوردن قهرمانان ورزش ایران  به رشته خشن

حرص پول در قفس
  امیر على اکبرى، قهرمان  MMAدر گفت وگو با «شهروند»:   امیدوارم فعالیت این رشته در ایران قانونى شود

کیوسک

5 چالش بازار ایتالیا

روزنامــه گاتزتــا دلو اســپورت تصاویــرى از 
برناردسکى، ماتویدى، دالبرت، کیتا و دارمیان را روى 
جلد برد و اعلام کرد این 5 بازیکن دغدغه هاى 3 تیم 
بزرگ ایتالیا هستند. گاتزتا تیتر زد: «یووه- میلان- 

اینتر؛ 5 چالش بازار».
 

مالیات من یو

روزنامه انگلیسى ســان به موضوع فرار مالیاتى 
ژوزه مورینیو پرداخته اســت. ایــن روزنامه با تیتر 
«مالیات من یو» نوشت:  «پس از کریس رونالدو یک 
منچسترى دیگر همزمان حضورش در اسپانیا فرار 
مالیاتى داشته که کسى نیســت جز ژوزه مورینیو. 
آقاى خاص قصد دارد خیلى زود در برابر این اتهام از 

خودش دفاع کند.»

شایعه روز

انصراف ویسى از هدایت استقلال
مشــکلات مالــى 
اســتقلال  باشــگاه 
وجود  با  خوزســتان 
واگذارى بــه اداره کل 
ورزش و جوانان استان 
همچنان ادامه دارد و به 
همین خاطر شایعات 

عجیبى در این خصوص شنیده مى شود. علاوه بر 
شایعه انصراف استقلال خوزســتان از لیگ برتر، 
دیروز خبر استعفاى عبداالله ویسى از سرمربیگرى 
این تیم منتشر شد، اما ویسى این خبر را تکذیب 
کرد و گفت:  «من اســتعفا نکرده ام و  این اخبار که 
مطرح مى شود، درست نیست. فعلا تصمیمى براى 
استعفا نگرفته ام.» اما سرمربى استقلال خوزستان 
از شرایط باشــگاه ناراضى است و فقط چند روز به 
مســئولان زمان مى دهد: «زمانى که شرایط تیم 
خوب بود من را نمى خواســتند اما حالا که باشگاه 
ســراغ من آمده  هیچ پولى در باشــگاه نیســت و 
بازیکنان ما دارند یکى، یکى جدا مى شوند. استقلال 
اهواز تیم قدیمى شهر اهواز بود و شما دیدید که به 
چه سرنوشتى دچار شد و حالا هم همین اتفاق براى 
استقلال خوزستان درحال رخ دادن است و کارى 
هم از دست من برنمى آید.» ویسى با این جملات 
مسئولان باشــگاه را تهدید کرد:   «من تا دو، سه 
روز دیگر صبر مى کنم. اگر پول رســید و مطالبات 
بازیکنان پرداخت شد، مى مانم و در غیر این صورت 
کارى از دســت من برنمى آید و از ســمتم استعفا 

خواهم کرد.»

آن سوى مرز

گوچى و پیشنهادهایى خارج از هلند
رضا قوچان نژاد که فصل موفقى را در هیرنفین 
پشت سر گذاشت و با به ثمررساندن 19 گل و دادن 
سه پاس گل در اردویسه بهترین بازیکن فصل اخیر 
تیمش بود، جدایى اش از این تیم محتمل اســت. 
مهاجم ایرانى هیرنفین که فصل گذشته به عنوان 
بازیکن آزاد با این باشگاه قرارداد 750 هزار یورویى 
به مدت دو فصل امضا کرد، پس از درخششــى که 
در این تیم داشت، قیمتش به 3 میلیون یورو رسیده 
اســت. علاوه بر پیشــنهادهایى که از اردویسه به 
گوچى رسیده است، این مهاجم گلزن پیشنهادیى 
هم خارج از هلنــد دارد و بعید نیســت به   زودى 
درخصوص یکى از پیشــنهادهاى خود تصمیمى 

جدى بگیرد.

الاهلى، دلیل نه منتظرى به استقلال
پژمان منتظرى گزینه اول استقلال براى حضور 
در خط دفاعى در تماس با مدیران استقلال ضمن 
عذرخواهى از آنها اعلام کــرد که در لیگ هفدهم 
نمى تواند پیراهن استقلال را بر تن کند و تصمیم 
دارد فوتبال خود را در لیگ ســتارگان قطر ادامه 
دهد. ظاهرا باشگاه الاهلى قطر پیشنهاد مالى خوبى 
به منتظرى ارایــه کرده و باعث شــده این مدافع 
ملى پوش در ســال منجر به جام جهانى تصمیم به 

ماندگارى در قطر بگیرد.
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شهروند|  بوکسورى که به عنوان تنها نماینده 
این رشته در مســابقات المپیک 2016 شرکت 
کرد، بعد از ناکامى در برزیــل هر روز از تیم ملى 
دورتر شد. مصاحبه هاى تند مسئولان فدراسیون 
و روزبهانــى علیــه یکدیگر آتــش اختلافات را 
شعله ورتر کرد و حتى با حضور سرمربى کوبایى 
هم روزبهانى مجوز حضور در تیم ملى را نگرفت 
تا در آســتانه خداحافظــى از ورزش قرار بگیرد. 

با ایــن حال بوکســور المپیکــى ایران 
با انگیزه بــه تمریناتش بــه صورت 
انفرادى ادامــه داد و با این که انتظار 
مى رفت یکى از اهالى بوکس براى 
حل اختــلاف او و فدراســیون پا 
پیش بگــذارد، یک پیشکســوت 
فوتبال چنیــن کارى را انجام داد. 

محمد دادگان، رئیس ســابق 
فدراســیون فوتبال که رابطه 
نزدیکى با احمد ناطق نورى، 
رئیس فدراســیون بوکس 
دارد، بــا میانجى گرى قرار 
جلسه اى را میان روزبهانى 

و رئیس فدراســیون تنظیم 
کــرد. در این جلســه که روز 
سه شنبه برگزار شد، در حضور 
دادگان، بوکســور المپیکى 

ایران با ناطق نورى آشــتى کردند و اختلافات را 
کنار گذاشتند تا احتمالا به زودى شاهد بازگشت 
روزبهانــى به تیم ملى بوکس باشــیم. احســان 
روزبهانى که تقریبا یک سالى از تیم ملى دور بوده، 
درباره آشــتى کنان با ناطق نــورى مى گوید: «با 
میانجیگرى دکتر دادگان، به همراه پدرم در محل 
فدراسیون با ناطق نورى دیدار کردیم و کدورت ها 
برطرف شد. من ناطق نورى را خیلى دوست دارم 
و فکر مى کنم این علاقه دوطرفه باشد.» وى که 
امیدوار اســت بعد از یک سال تمرین انفرادى 
بار دیگر به تیم ملــى برگردد، در 
این باره نیز مى افزاید:   «من مثل 
همیشه خیلى دوست دارم در 
تیم ملى باشم ولى هنوز دعوت 
رسمى از ســوى فدراسیون 
براى حضورم در تیم ملى 
نشده اســت. شرط 
و شــروطى هم براى 
فدراســیون نــدارم. 
به  حاضر  درحــال 
تنهایــى تمریــن 
مى کنــم و قطعا 
دعوت  صورت  در 
ملــى تیــم   بــه 

خواهم رفت.»

بوکسور المپیکى با رئیس فدراسیون آشتى کرد

دادگان، عامل بازگشت روزبهانى
شــهروند|  اگرچه تیم ملى والیبال در رقابت هاى 
لیــگ جهانى 2017 نتایج خوبى کســب نکــرد و با 
رتبــه اى نامطلوب بازى ها را به پایان رســاند اما اتفاق 
خوبى براى یکى از جوانــان ملى پوش درحال رخ دادن 
است. درخشش محمدجواد معنوى نژاد در بازى هاى 
لیگ جهانى با توجه به حضور بیشــتر وى در میدان از 
سال هاى گذشته چشمگیرتر بود و بازى هاى فوق العاده 
او در تهران، پیشنهادات مختلفى را از کشورهاى مختلف 
اروپایى نصیــب او کــرد. مهمترین 
پیشــنهادى کــه در 
نصیب  مــدت  این 
بازیکن شــد،  این 
از طــرف باشــگاه 
ورونا ایتالیــا بود و 
این تیم خواهان به 
خدمت گرفتــن 

این بازیکن شــد. جالب این که نیکولا گربیچ سرمربى 
کنونى تیم ملى صربستان، هدایت آن را برعهده خواهد 
گرفت. گربیچ در بازى هاى تهــران از بازى معنوى نژاد 
شگفت زده شده بود و از همان دوران حضور در تهران 
و در هفته دوم لیگ جهانى، پروسه انتقال این بازیکن 
را به تیم ورونا ایتالیا آغاز کرد. ربادنگو، مشاور بین المللى 
 ،FIVB  فدراســیون والیبــال و یکى از مســئولان
مسئولیت هماهنگى هاى این قرارداد را برعهده گرفته 
اســت. به گفته معنوى نژاد، 60 تا 70 درصد راه مراحل 
امضاى این قرارداد طى شده اســت و تا هفته آینده به 
صورت نهایى خواهد شــد. این بازیکن جوان والیبال 
درباره حضورش در وروناى ایتالیا گفت: «مدت هاست که 
این پیشنهاد به من شده است،  سال گذشته 
نیز از ایتالیا پیشــنهاد داشــته ام، اما دو 
مشکل را پیش روى خود مى دیدم. ابتدا 
این که ســن و تجربه پایین ترى داشتم و 
سپس آن که در خدمت تیم پیکان بودم و 
به همین دلیل نمى توانستم به تیم دیگرى 
بپیوندم اما امســال شــرایط به گونه اى 
است که رفتن به ســرى A مهیاست و 
خودم نیز از نقل مکان به این لیگ معتبر 
اســتقبال مى کنم، ان شــاء االله در هفته 
آینــده مراحل قرارداد نهایى مى شــود و 
با هماهنگى مســئولان تیم بــه تمرینات

اضافه خواهم شد.» 

معنوى نژاد تنها ایرانى که از لیگ جهانى سود برد

ستاره جوان والیبال در راه ایتالیا

با ایــن حال بوکســور المپیکــى ایران 
با انگیزه بــه تمریناتش بــه صورت 
انفرادى ادامــه داد و با این که انتظار 
مى رفت یکى از اهالى بوکس براى 
حل اختــلاف او و فدراســیون پا 
پیش بگــذارد، یک پیشکســوت 
فوتبال چنیــن کارى را انجام داد. 

محمد دادگان، رئیس ســابق 
فدراســیون فوتبال که رابطه 
نزدیکى با احمد ناطق نورى، 
رئیس فدراســیون بوکس 
دارد، بــا میانجى گرى قرار 
جلسه اى را میان روزبهانى 

و رئیس فدراســیون تنظیم 
کــرد. در این جلســه که روز 
سه شنبه برگزار شد، در حضور 
دادگان، بوکســور المپیکى 

و فکر مى کنم این علاقه دوطرفه باشد.» وى که 
امیدوار اســت بعد از یک سال تمرین انفرادى 
بار دیگر به تیم ملــى برگردد، در 
این باره نیز مى افزاید:   «من مثل 
همیشه خیلى دوست دارم در 
تیم ملى باشم ولى هنوز دعوت 
رسمى از ســوى فدراسیون 
براى حضورم در تیم ملى 
نشده اســت. شرط 
و شــروطى هم براى 
فدراســیون نــدارم. 
به  حاضر  درحــال 
تنهایــى تمریــن 
مى کنــم و قطعا 
دعوت  صورت  در 
ملــى تیــم   بــه 

خواهم رفت.»

پیشــنهادى کــه در 
نصیب  مــدت  این 
بازیکن شــد،  این 
از طــرف باشــگاه 
ورونا ایتالیــا بود و 
این تیم خواهان به 
خدمت گرفتــن 

امضاى این قرارداد طى شده اســت و تا هفته آینده به 
صورت نهایى خواهد شــد. این بازیکن جوان والیبال 
درباره حضورش در وروناى ایتالیا گفت: «مدت هاست که 
این پیشنهاد به من شده است،  سال گذشته 
نیز از ایتالیا پیشــنهاد داشــته ام، اما دو 
مشکل را پیش روى خود مى دیدم. ابتدا 
این که ســن و تجربه پایین ترى داشتم و 
سپس آن که در خدمت تیم پیکان بودم و 
به همین دلیل نمى توانستم به تیم دیگرى 
بپیوندم اما امســال شــرایط به گونه اى 

است که رفتن به ســرى 
خودم نیز از نقل مکان به این لیگ معتبر 
اســتقبال مى کنم، ان شــاء االله در هفته 
آینــده مراحل قرارداد نهایى مى شــود و 
با هماهنگى مســئولان تیم بــه تمرینات

اضافه خواهم شد.»


